



To: Chief Executive Officer

Boursa Kuwait

Peace, Mercy and Blessings of Allah be upon you,

السيد/ الرئيس التنفيذي المحترم

بورصة الكويت

السلام عليكم ورحمة الله وبركاته.

Subject: Response to News

Denial of a Press Release

الموضوع: التعقيب على الأخبار

نفي خبر صحفي

In reference to the above, and in interest of Kuwait Finance House "KFH" at adhering to Article (4-4-1) 'Response to News' of Chapter 4 'Disclosure of Material Information' of CMA Executive Bylaws Book 10 (Disclosure and Transparency), and KFH would like to the following in response to the Article published on 2 July 2022 in Al Rai Newspaper:

- At the time and date of preparation of the present disclosure, KFH has not received any official approval from the 'Competition Protection Agency' concerning the potential acquisition of 100% of the capital shares of Ahli United Bank - BSC.
- KFH will announce in a timely manner any new or material development(s) related to the above subject.

بالإشارة إلى الموضوع أعلاه، وحرصاً من بيت التمويل الكويتي "بيتك" على الالتزام بالمادة (4-4-1) الخاصة بالتعامل مع الأخبار من الفصل الرابع (الإفصاح عن المعلومات الجوهرية) من الكتاب العاشر (الإفصاح والشفافية) من اللائحة التنفيذية لهيئة أسواق المال، فإن بيتك يود التعقيب على الخبر المنشور بتاريخ 2 يوليو 2022 في جريدة الراي، كما يلي:

- حتى وقت وتاريخ إعداد هذا الإفصاح، لم يتلق بيتك من السادة / جهاز حماية المنافسة أي كتاب يتعلق بالموافقة على مشروع الإستحواذ المحتمل على ما نسبته 100% من أسهم رأسمال البنك الأهلي المتحد ش.م.ب.
- سيقوم بيتك بالإفصاح في حينه عن أية تطورات جديدة أو مؤثرة بهذا الشأن.

Best Regards,

وتفضلوا بقبول فائق الاحترام،

Abdulwahab Issa Al-Rushood

Acting Group Chief Executive Officer

عبد الوهاب عيسى الرشود

الرئيس التنفيذي للمجموعة بالتكليف



بيت التمويل الكويتي
Kuwait Finance House